
Årsmøte 29. juli 2012, Syndinstøga

Til stede fra styret
Nils Kårstad (styreleder)
Margareth L. Barlien
Trine Haugen
Leif Knardahl
Ingmar Hemsen (ref)

Det møtte 29 personer på møtet medregnet familiemedlemmer.

Ikke tilstede fra styret:
Tor Einar Hoffmann (varamedlem)

Lars Kvissel møtte som styremedlem i Hovdavegen (sak 13 og 14). 

Saker

1. Valg av møteleder

Nils Kårstad

2. Valg av referent

Ingmar Hemsen

3. Valg av to personer til å underskrive protokoll

Bjørn Rasmus Dahl og Arne Gulbrandsen

4. Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent.

5. Årsberetning

Styrets årsberetning ble godkjent.

6. Regnskap 2011

Regnskapet for 2011 ble godkjent.

7. Eventuell godtgjørelse til styret

Direkte utgifter til styremøter og kontorrekvisita osv. dekkes av foreningen. Følgende 
formulering ble vedtatt: «Det bevilges styrehonorar pr. år. kr. 4000,- Styret fordeler 
internt.»

8. Budsjett for 2012 / 2013

I forhold til utsendt budsjettforslag vedtok årsmøtet at foreningen skal støtte 
Vestfjelløypene med kr. 8000 i 2013.

I tillegg vil budsjettet endres med poster for godtgjørelse til styret for 2011/2012 
samt utgifter til tre nye informasjonstavler som er satt opp.
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Saker

9. Valg av styre 

Det nye styret består av:

Nils Kårstad (gjenvalgt for to nye år)
Trine Haugen (gjenvalgt for to nye år)
Ingmar Hemsen (gjenvalgt for to nye år)
Margareth L. Barlien (ikke på valg)
Leif Knardahl (ikke på valg)

Varamedlem:

Tor Einar Hoffmann (valgt for ett år)

Valg av leder for 2012 – 2013:

Nils Kårstad (gjenvalgt)

10. Valg av revisor

Lars Ditmarsen ble gjenvalgt.

11. Valg av valgkomité

Ragnar Nøkleby, Tor Einar Hoffmann, Arne Gulbrandsen

12. Fastsettelse av kontingent 

Kontingentens størrelse ble på forslag fra salen øket til 250 kr, vedtatt med stort 
flertall.

13. Navn på veier i området

Lars Kvissel (ordfører Vestre Slidre) orienterte. Kommunal komité er nedsatt for å gi 
navn til veier tilknyttet kommunale veier og veier tilknyttet riksveier osv. Private 
veier utover dette er ikke i mandatet. 

14. Helårsåpning av stølsvegen?

Lars Kvissel (styremedlem Hovdavegen) orienterte. Hovdavegen vurderer 
muligheten for å holde veien åpen også i vinterhalvåret. I så fall må veien legges litt 
om i Markadalen (litt før krysset ved containeren på fjellet). Hovdavegen vet at nok 
er motstridende interesser knyttet til vinterbrøyting og ønsker å samarbeide med 
hytteforeningen for å lodde interessen og finne ut hvilken ordning man kan enes om. 
Vinterbrøyting vil medføre økte kostnader til brøyting, men muligens ikke til 
vedlikehold. Med vinterbrøyting vil det fortsatt bli én takst i bommen. Det blir ikke 
differensiert på om man kjører over fjellet eller ikke.

Det ble vedtatt at styret ved utsending av
referatet skulle be medlemmene tilbakemelde til styret et uforpliktende svar
på følgende: Ønsker du helårsveg og svare med Ja, Nei eller Vet ikke. De som
ikke har mail kan sende sitt svar som melding til mobil 951 23 562.
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Saker

15. Øvrige saker

Trafostasjonen
Stasjonen er flytte til andre siden av veien i år.

Sammenslåing av Hovda- og Høymeveien. 
Situasjonen er uendret fra i fjor; Høymeveien er skeptisk.

Hjemmeside:
Hjemmesiden finnes på www.kvislasyndin.org. 

Rennefjell Hyttegrend
Ola Hovengen redegjorde for status: Det er nå 2-3 hytter under oppføring. Veinettet i 
feltet er forberedt med grunnarbeid og strøm og vann skal frem. Det er tomter for 53 
hytter fordelt på 5 grunneiere.

Rydding av skog og kratt, Mobildekning, Mat ikke kråker, Båndtvang.
Se innkalling.

16. Eventuelt

Veien:
Grusing av veien skal starte nå. Ble ikke gjort i fjor pga. mye regn og problemer med 
sikting av våt grus. Det skal grøftes over fjellet. Veien legges om med 
overskuddsmasse fra Rennefjell i Markadalen og det grøftes også her.

Anleggsarbeidet i Rennefjell medfører stor slitasje på veien. Det skal kreves inn 
3000 kr. pr tomt som bebygges pluss 120 kr for hver lastebil som kjører opp. 
Rennefjell vil bekoste noen lass med grus der veien er slitt og salte etter grusing.

Skiløyper fra parkering til Trollhovd

Forslag til ny skiløype som kan være et alternativ også i snøfattige påsker. Tas opp 
med Vestfjelløypene.

Sykkeltraséene

Enkelte steder er de merkede traséene dårligere enn man forventer.

Arne Gulbrandsen Nils Kårstad Bjørn Rasmus Dahl
     Sign     Sign       Sign

Lørdag før årsmøtet ble det arrangert dugnad. Sonjavarden ble bygget opp igjen slik 
den var og «Løven» ved siden av malt gul igjen.

Etter møtet ble det holdt olsokfest ved Hovengennaustet.
Det møtte over 50 stykker som koste seg med bål, pølser og god drikke
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